
 

 

 
ЗАПИСНИК 

са састанка Управног одбора 
одржаног 17. децембра 2021. 

 
  
Састанак Управног одбора удружења СРПСКИ КРИВАК, одржан је  електронски 17. децембра 2021. године, са 
почетком у 18:00. 
 
Присутни: 
 

1. Проф.др Зорица Милановић, председник УО СК 
2. проф.др Зорица Богдановић, заменик председника УО СК 
3. проф.др Бранислав Јованић, председник Научног клуба 
4. проф.др Драган Раденовић, председник Културног клуба 
5. Милован Матијевић, председник Техничко-технолошког клуба 
6. Проф.др Патер Кочовић, председник Пословног клуба 
7. Проф.др Радмило Рончевић, председник Лекарског клуба 
8. Живорад Жика Николић, председник Новинарског клуба 

   
 

Осим чланова УО, састанку су присуствовали: 
 

1. проф.др Божидар Раденковић, председник Скупштине СК 
 

 
Састанак је водила: проф.др Зорица Богдановић, заменик председник УО СК. 

 
 

Дневни ред: 
 

1. Усвајање записника са претходног састанка  
2. Додела годишње награде Српски Кривак 2021  
3. Додела плакета управног одбора, пристигли предлози: 

1. проф.др Владимир Јокановић (предлог Обрад Зелић) 
2. др Урош Дојчиновић (предлог Славко Николић) 

4. Разно 
 
 

 

Тачка 1.   

Записник са претходног састанка усвојен је једногласно. 
 
 
Тачка 2. 
 
Под тачком Додела годишње награде Српски Кривак 2021 извештај је поднео председник жирија Милован 
Матијевић. Предлог Жирија је са добитници награде буду: 



 

 

1. Мирјана Бобић Мојсиловић, за књижевност 
2. Ева Рас, за културу 
3. Милка Стојановић, за музику и уметност 
4. Зоран Гајић, за спорт 
5. Жељко Мирковић, за постигнућа у области филма и дигиталних медија 
6. Проф. др Драган Симеуновић, за друштвене науке 
 
Проф.др Радмило Рончевић је питао шта се дешава са наградом за медицину. Милован Матијевић је 
образложио став Жирија да се награда за медицину не додељује у току пандемије, имајући у виду да је тешко 
издвојити једног добитника у време када је рад свих доктора од изузетног значаја. Такође, констатовано је да у 
области природних и техничких наука ни ове ни претходне године није било добитника, као и да треба радити 
на већем ангажовању чланова удружења и клубова приликом предлагања кандидата. 
 
По завршетку дискусије, предлог Жирија је једногласно усвојен. 
 
У наставку дискусије се разговарало о начину доделе награде. Констатовано је да ни претходне године није 
било свечаног уручења награде добитницима ни за претходну годину, па је потребно на неки начин 
организовати доделу награде, а у складу са епидемиолошким условима. Ако не буде могуће организовати 
свечану академију и окупљање, треба размотрити могућност доделе награде у неком  другачијем формату, или 
свечану академију за мањи број људи. У погледу термина, додела награде би могла да буде у првој половини 
фебруара. После дискусије, закључено је да се на следећој седници УО донесе одлука о начину доделе 
награде. 
 
 
Тачка 3. 
 
Поводом доделе плакета управног одбора, констатовано је да су пристигли следећи предлози: 

1. проф.др Владимир Јокановић (предлог Обрад Зелић) 
2. др Урош Дојчиновић (предлог Славко Николић) 

После дискусије, одлучено је да предлози за доделу плакета УО размотре на следећој седници УО, као и да се 
размотре други предлози. 
 
 
Тачка 4. 
 
Под тачком разно, Милован Матијевић је подсетио на раније дискусије на састанцима УО о последицама 
пандемије, и на идеју да се покрене низ дискусија, округлих столова, предавања и сл. на тему утицаја 
пандемије на разне области живота и рада и из различитих углова посматрања. Предлог је начелно подржан. 
 
 
Записник сачинила 
Зорица Богдановић 
с.р. 


